
Protokoll f6rt vid styrelsemdte i Specialklubben fiir Shih-Tzu 5 oktober 2010 Telefonmdte.

Deltagare: Annmarie Maeland, Lars Bergquist Siv Engstrand, Ewa-Marie Lindquisf BodilOlsson,

Stig-Eric Olsson, Harald Andersson, Mia Hagman och Siw Westerlund

I .Miitets iippnande

Ordf6rande cippnade mrjtet och hSlsade alla vilkomna.

2. Godklnnande av dagordningen.

Dagordningen godkdndes.

3. Fiireg6ende miitesprotokoll.

F6regdend e m<itesprotokoll god kdndes och la des ti I I han dli nga rna.

4. Rapporter och Beslut.

a. Ordfrirande.

Inget att rapportera frirutom att e-mail kommit till henne angiende osdmja i vissa kretsar.

b. Sekreterare.

lnget att rapportera.

c. Kasscir

Inget att rapportera utciver ekonomisk rapport.

d. Medlemsregistret.

675 medlemmar den 30 september. Styrelsen beslutar att skjuta fram 6vertagandet av registret frin

TO Ros6n till Harald Andersson till den 31 december ZOIO efter samtal med TO.

e. Avelskomitt6n

Rapport frin AK. Som haft mcite angiende de nya PNP fall som kommit frin Astrid Hoppe.

Di det inte fanns reg. nummer eller chipnummer och ej heller kennelnamn pd PAD svaren si

har Siv Engstrand fcirgdves scikt Astrid Hoppe. Det visade sig efter kontakt med dgarna till hundarna

att de var oregistrerade och troligen blandraser. Stig-Eric Olsson pipekar vikten av att hundarna dr

riktigt identifierade av den veterindr som skickar in ett PAD. Styrelsen utarbetar rutiner fcir

identifiering av hund diir PAD skickas med frigestdllning PNP och skickar det till samtliga djurkliniker.

SST kommer inte att befatta sig med PAD svar dir identiteten p6 hunden inte dr faststdlld .



f. Utstdllningskomitt6

Styrelsen beslutar att registrera klubbens utstdllningsresultat via ndtet. Mia Hagman blir den som

Skciter registreringen. Annmarie Maeland skriver pi fcirbindelsen med SKK.

Diskussion ocksi om klubbens utstiillningar och dess ekonomi med allt ldgre antal utstdllare.

g. Bulletinen.

Den nya Bulletinen har tagits emot mycket positivt av medlemmarna. En diskussion kring

annons priserna fcirdes.

h. Kretsar.

Diskussion om att det fcirekommer konflikter mellan medlemmar i vissa kretsar.

Styrelsen beslutar att den kretsledning som dr faststdlld fcir Scidra Kretsen kvarstdr till ndsta ordinarie

kretsmcite.

lWebbsidan

Lars meddelar att Ovre Norra Kretsen bytt webbmaster. Ny webbmaster dr Anita Edring.

5. SRD

Styrelsen har fitt svar fr6n Gciran Bodegdrd pi sin skrivelse.

Di styrelsen och dess AK inte hiller med om det som rdknas upp under SRD fcir vtr ras kan vi heller

inte vara med och formulera skrivningen och ej heller deltaga pd den instruktions film fcir domare

som SKK spelar in med raser som har andningsproblem. Styrelsen kdnner sig maktlos infrir 5RD-

Gruppen som inte lyssnar p6 argument frdn SST:s styrelse och dess AK.

6. Utbildning.

Tjugo personer anmdlda till uppf<idarutbildningen iVdsterds den 17 oktober med Moa Person som

fcireldsare. Kvdllens gemensamma middag miste tyvdrr stdllas in di deltagarantalet var l6gt endast 6

stycken var anmdlda.

7. Klubbpirm

Arbetet med klubbpdrmen p5g6r.

8. Arsm6te.

Styrelsen skjuter upp beslutet om var 6rsmcitet skall hillas till ndsta m6te



9. Utiiknlng av rasregister.

Jens Myrman har anscikt om att f6 ut6ka sitt rasregister med vir ras. Styrelsen tillstyrker Jens

Myrmans anscikan och cjnskar honom lycka tilll

10.Ovriga frlgor

Remiss frin SKK angdende domararvode. Domarfrjreningen har foreslagit en <ikning av arvodet till

1000 kronor per dag. SST frjresltr en cikning till 990 kronor med tanke p5 de sociala avgifterna.

Skrivelse frin Stockholms Kretsen som vill anordna monter p6 utstdllningen i Stockholm i december.

Styrelsen dr tacksam fcir att kretsen vill ta p6 sig arbetet med att ha monter i Stockholm och cinskar

lycka till med arbetet.

11. Nista mdte.

Ndsta mrite blir en arbetshelg pi Broby Gird i Mdrsta den 13-14 november.

12. Mdtets avslutande

Ordfcirande tackade fcir ett givande mote och avslutade mcitet.

vid

Sb
Siv Engstrand Annmarie Maeland


